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Voorzitter Freddie Kiel 

Aanwezigen Freddie Kiel, Fay Heemskerk, Salma Abd Adin, Tim de Groot , 

Michelle Magiera, Mitch Boontjes, Minqiu Korevaar, Janne van 

Asselt, Zazi Nieuwenhuijs, Robin Wacanno 

Afwezige(n) Jippe van Roon, Lola Fioole 

Ambtelijk secretaris Yara Kluiters 

Gast Pim Meulensteen 

 

1. Opening 

Voorzitter Freddie opent de vergadering om 18:11 

2. Notulen & actielijst 

De notulen van de vorige plenaire vergadering zijn aangenomen. 

PRO MEMORIE-01 Commissiehoofden geven actiepunten door aan afwezige 

leden; bij afwezigheid van een commissiehoofd zal de voorzitter dit doen. 

PRO MEMORIE-02 Maak documenten dyslexievriendelijk. 

PRO MEMORIE-03 Vergeet niet om je declaraties naar Tim te sturen. 
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PRO MEMORIE-04 Vul alle polls in  

(PV 241001) Actie Jippe - Peil bij de UvA over het sturen van vertrouwelijke 

stukken. 

Laten staan.  

(PV 241008) Actie Janne - Zet de feedback die de raad heeft op het advies 

op een rijtje voor de vergadering met Bora Fidan.   

Gaat ze nog doen. Laten staan.  

(PV 241008) Actie WPC - Ontwerpen van banner en checken of er via BVO 

en de borden ook promotie gedaan kan worden. 

Promotie is via Too Dah Loo gedaan. Laten staan.  

(PV 241015) Actie Michelle- Verder werken aan het dossier roostering. 

Nu niks mee gedaan, begonnen aan ander dossier. Komt wel terug op IO, 

dus laten staan.  

(PV 241015) Actie WPC- Verhaal maken voor demonstratie van 18 oktober.  

Gedaan.  

(PV 241015) Actie WPC- Maak in november een verhaal  over de 

demonstratie van 14 november. 

Laten staan.  

(PV 241015) Actie Zazi en Freddie - Opzetten van het organiseren van de 

fundraiser.  

Geen tijd voor geweest, gaan er nog naar kijken. Laten staan. 
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3. Post 

In 

Bora Fidan wil aansluiten op 5 november bij een PV.  

Instemmingsverzoek voor de actualisering van het faculteitsreglement.  

E-mail over vragenlijst, was alleen voor centraal en niet voor FSR FNWI.  

 

Uit 

-  

4. Mededelingen 

Jippe is er niet en machtigt Tim. 

Lola is er niet. 

Pim moet om 18:50 weg.  

Fay wil gemaild worden over wensen CoBo.  

5. Updates commissies, DB, CSR 

DB 



 Facultaire 

Studentenraad 

                                                                                                     studentenraad.nl/fnwi  ~  fnwi@studentenraad.nl 

 

 

 

Page 4 / 22 

● Het IO is volgende week en de pre-meeting begint 1 uur van 

tevoren. Mocht je echt niet kunnen, meldt je dan uiterlijk vrijdag 

af bij mij. Ik ontvang ook graag vandaag alle punten die naar het 

IO moeten van de commissiehoofden. Ook als er vanuit jouw 

commissie geen punten zijn, laat het me weten. 

● Er is door Fay een mail gestuurd over de CoBo. Reageer hier op. 

● Evaluatieweekend is al bijna. Jullie zullen onderhand meer 

informatie verkrijgen hierover, Fay is nog druk bezig hiermee! 

 

--------------------------------------------------------------------------------- 

CSR 

Zoals ik in de groep al zei is de motie van wantrouwen ingetrokken. 

Agendapunt 9 over de brief van de FEB komt dus te vervallen. 

- De CSR zal binnenkort waarschijnlijk iets bekendmaken over hoe de 

mediatie is verlopen, in overleg met het CvB. 

- Input over (verhoging van) profileringsfondsen zijn ook welkom bij de 

CSR, daar zullen ze komende tijd naar kijken. 

--------------------------------------------------------------------------------- 

WPC 

Hoi allemaal!! 
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WPC update tijd! Spelden? Besteld! Truien? Besteld! Mokken? Deze week 

af!  

 

Verder werken we aan het paarse vrijdag event, en zijn we begonnen met 

het vormgeven van de nieuwjaarsenquete (zie PV stuk!).  

De foto’s en individuele tekstjes zijn min of meer binnen dus keep een eye 

op de Instagram en website voor je eigen smoel en woorden! En de TDL 

hangt weer, met reclame voor ons leuke inloop uurtje! Ook wordt er wat 

promotiemateriaal besteld voor alle upcoming events <3.  

 

En er wordt natuurlijk hard gewerkt aan de Cobo en prestatie beleidsplan!! 

Dat was het, 

 

 

Xoxo  

Gossip girl? 

(Zazi) 

 

--------------------------------------------------------------------------------- 

ORC 
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Hoi iedereen, 

 

Hier de belangrijkste nieuwtjes uit ORC: 

● Het FOC is aangekondigd en de OC's kunnen zich hiervoor 

aanmelden. Als mensen uit de raad namens hun commissie ook 

aan het FOC deel willen nemen wil ik die vragen ook via het 

formulier aan te melden. 

● We hebben vandaad de eerste kennismaking gehad met de OC 

wiskunde. Er stond ook een kennismaking met de OC van bèta-

gamma op de agenda, maar die hadden ons niet tijdig laten weten 

waar hun vergadering plaatsvond. Er zijn in het gesprek met de 

OC wiskunde een aantal nuttige zaken besproken en deze zullen 

door de commissie op onze volgende vergadering besproken 

worden. 

● Als commissie zijn we gezamenlijk begonnen met het doorlezen 

van de OER-A en hier heeft Janne een proces voor uitgewerkt. 

● Ten aanzien van de informatievoorziening in de studiegids en 

studiewijzer is de commissie plenaire behandeling als 

voorbereiding op het IO aan het voorbereiden. Dit stuk had 

eigenlijk vandaag aan bod moeten komen, maar door de omvang 

van het vooronderzoek was dit helaas niet gelukt. 

● Helaas is Kees momenteel op vakantie, dus we krijgen geen 

antwoord op onze e-mailtjes :(. 
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--------------------------------------------------------------------------------- 

OFC 

Het eerste FO is achter de rug, dit zijn de belangrijkste uitkomsten: 

- Boy Menist (diversity officer) gaat ervoor zorgen dat er een pride vlag 

komt te hangen bij de Science Park vlaggen! 

- We worden hopelijk uitgenodigd voor een bijpraatsessie over de vordering 

van labQ 

- Op gebied van toegankelijkheid lijkt er niet zo veel mogelijk, maar we 

gaan kijken hoe dit op andere Science Parken geregeld is, dus we geven 

niet op :) 

- Er wordt door FS gekeken naar statiegeldautomaten, wij hopen hier wat 

druk op te zetten. 

- We gaan onderzoek doen naar hoe hoorcollege opnameapparatuur 

makkelijker beschikbaar gemaakt kan worden, hierover vanavond meer! 

Opmerkingen  

Fay wilt weten wat er wordt bedoeld met “druk op zetten”? 

Freddie legt uit dat er geen concreet plan is en dat eerst ze willen uitzoeken 

hoe het zit bij andere universiteiten en dat er hierna dan een plan kan 

komen.  
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--------------------------------------------------------------------------------- 

Studentassessor 

● Ik heb de centrale studentassessor ontmoet, en nu een 

driewekelijkse meeting met haar. Mocht je punten hebben die je op 

centraal niveau belangrijk vindt maar niet via de CSR kunnen, kan 

je die ook aan mij doorgeven. 

● Voor bèta-gamma wordt er gekeken naar een mogelijke nieuwe 

naam om zo meer studenten te trekken en toekomstige studenten 

een beter beeld van de opleiding te geven. 

 

--------------------------------------------------------------------------------- 

 

6. Vaststellen agenda

1. Opening 

2. Notulen & actielijst 

3. Post in/uit 

4. Mededelingen 

5. Updates commissies, DB, CSR 

6. Vaststellen agenda 

7. Nieuwjaars Enquête 
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8. Opname hoorcolleges 

9. Vragenlijst Evaluatie Code Goed Bestuur 

10. Advies kadernota  

11. W.v.t.t.k. 

12. Evaluatie stukken 

13. Evaluatie PV 

14. Rondvraag 

15. Actielijst 

16. Punten volgende agenda 

17. Sluiting 

Punt 9 komt te vervallen.  

Kadernota en opname hoorcolleges zijn omgewisseld.  

De agenda is vastgesteld 

7. Nieuwjaars Enquête  

Discussiepunten 

1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Hebben mensen nu al input voor eventuele onderwerpen? 
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Janne vraagt of het mogelijk is dat er bepaalde secties met vragen zijn voor 

specifieke mensen, bijvoorbeeld voor mensen met een joint degree, dus dat 

niet iedereen dezelfde vragen krijgt en dat een student de hele tijd “niet 

van toepassing” moet invullen. Robin zegt dat dit mogelijk is.  

Michelle geeft aan dat zij waarschijnlijk een aantal vragen voor de enquête 

heeft.  

Robin vraagt of er is nagedacht over hoeveel vragen er per commissie 

gesteld kunnen worden. Zazi antwoordt dat er vorig jaar 40 vragen waren 

in totaal, dus dat er per commissie sowieso 10 vragen gesteld kunnen 

worden.  

Mitch denkt dat het handig is als er een prijs weg te geven valt zodat de 

enquête beter wordt ingevuld. De rest is het hier ook mee eens.  

Pim geeft aan dat nieuwjaarsenquête één woord is.  

* Allemaal - Input geven voor vragen voor de nieuwjaarsenquête voor 1 

december.  

3. Verdere opmerkingen? 

 

8. Opname hoorcolleges 

Discussiepunten 

Het dossier opname hoorcolleges werd in de afgelopen jaren niet echt als 

een belangrijk dossier gezien, maar Michelle vindt dit een belangrijk 

onderwerp en wil dit graag oppakken.  
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1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Klopt de informatie? 

3. Mist er informatie? 

4. Discussiemoment: 

a. Wat vindt iedereen van het idee hoorcolleges 

opnemen? 

Fay vindt het wel een goed idee. Zij heeft op een kleine studie gezeten en 

heeft hierdoor meegemaakt dat de docenten het niet doen en dat ze het 

ook niet willen. De docenten zijn bang dat er niemand naar de colleges komt 

als ze het opnemen. Er zitten ongeveer 40 tot 50 mensen per jaar in de 

bachelor Scheikunde. 

Robin is in principe voor het opnemen van hoorcolleges. Robin denkt dat 

het handig is om het zo makkelijk mogelijk te maken voor de docenten, 

aangezien docenten niet te dwingen zijn om een hoorcollege op te nemen. 

Hij vindt dat er ook gekeken moet worden naar zaken zoals opkomst. Hij 

zegt dat hij snapt dat docenten willen dat leerlingen naar de hoorcolleges 

komen, maar dat het ook goed is als er wel opnames ter beschikking kunnen 

worden gesteld. Er zijn opleidingen waar de opnames later online komen, 

hij denkt dat het misschien ook nuttig kan zijn om hiernaar te kijken.  

Zazi zegt dat de opkomst ook het argument is bij biologie, maar dat ze 

denkt dat dit argument niet heel sterk is omdat er altijd mogelijkheden zijn, 

bijvoorbeeld het sturen van hoorcolleges naar studenten die er niet bij 

konden zijn met een geldige reden. Ze denkt wel dat er docenten zijn die 



 Facultaire 

Studentenraad 

                                                                                                     studentenraad.nl/fnwi  ~  fnwi@studentenraad.nl 

 

 

 

Page 12 / 22 

moeite hebben met de technologie en dat het opnemen zo makkelijk 

mogelijk gemaakt moet worden.  

Tim heeft input vanuit Jippe. Jippe heeft er bij de HvA een adviesrapport  

over geschreven en het opnemen is lastig qua privacy van docenten en 

studenten. Beeld en stem kunnen altijd opgenomen worden, maar er is 

toestemming nodig als bijvoorbeeld leerlingen heel veel op beeld staan 

omdat ze op de eerste rij zitten. Sommige docenten hebben geen clausule 

in hun contact staan dat ze opgenomen mogen worden voor educatieve 

doeleinden en kunnen hierdoor weigeren om opgenomen te worden.  

Robin zegt dat er in de lokalen waar vast opname apparatuur hangt in te 

stellen is dat de eerste rij studenten niet wordt opgenomen. Hij zegt dat dit 

ook niet heel moeilijk is, maar dat de docenten hier wel op moeten letten.  

Fay zegt dat ze opgenomen colleges heeft gehad waarbij alleen de slides te 

zien zijn en verder alleen audio is. Tim geeft aan dat dit niet nuttig is als er 

op het bord geschreven moet worden. Fay antwoordt hierop dat het ook 

mogelijk is om op een tablet te schrijven en dit ook op de opname te krijgen, 

hoewel dit voornamelijk een ding was tijdens corona.  

Pim zegt dat het in de lokalen waar vaste apparatuur hangt, heel makkelijk 

te regelen is, dus dat het handig zou zijn om dit uit te breiden naar andere 

lokalen waar dit nog niet zo is. Hij denkt ook dat moeite doen om verplicht 

te stellen niet nodig is, aangezien dit niet gaat lukken.  

Robin wil uitzoeken hoeveel vakken nu wel worden opgenomen. Hij denkt 

dat het een optie is om ook met de studies in gesprek te gaan waarom zij 

dit niet doen etc. Volgens Robin gaat het directieteam zeggen dat ze de 
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studies hierin vrij willen laten, maar is het alsnog handig om hierop te 

oriënteren.   

Freddie vraagt of de raad het wil meenemen naar het FOC. Robin denkt dat 

dit handig kan zijn, niet echt als een discussiepunt, maar om te informeren.  

 

b. Ervaart iemand anders nog het probleem dat docenten 

de colleges niet opnemen wegens slecht/niet aanwezige 

opnameapparatuur? 

Freddie geeft aan dat dit voornamelijk in gebouw G het geval is.   

Zazi denkt dat docenten veel redenen geven waarom ze het niet opnemen, 

maar dat het uiteindelijk niet aan de apparatuur ligt.  

Pim heeft juist het idee dat mensen ondanks de slechte apparatuur heel erg 

hun best doen om het werkende te krijgen.  

Janne denkt ook dat docenten het gebrek aan apparatuur meer gebruiken 

als excuus in plaats van dat het echt een probleem is.  

Mitch herkent het ook niet per se, omdat de informatiewetenschappen hier 

niet echt last van hebben.  

Robin geeft aan dat ze bij informatica ook principieel tegen opnemen zijn, 

dus dat het niet aan de apparatuur ligt.  

c. Wat vindt iedereen van dit thema naar het IO brengen? 
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Robin denkt dat het wel zinnig is, mits het in de agenda past. Hij wil goed 

kijken wat de insteek wordt. Het is mogelijk om er hard op in te gaan, maar 

uiteindelijk blijft het de beslissing van de docent. Hij denkt dat het nuttiger 

is om te kijken naar de redenen waarom het nu niet gebeurt en wil daarvoor 

oplossingen aandragen, zodat er geen excuses meer mogelijk zijn.  

Fay denkt dat er een redelijke vraag is naar betere opnameapparatuur en 

lokalen waarin standaard opnameapparatuur hangt.  

Janne denkt dat het probleem niet ligt bij de voorzieningen, dus dat het 

vooral duidelijk gemaakt moet worden aan docenten waarom het belangrijk 

is voor sommige studenten. Ook kunnen er alternatieven worden 

aangedragen zoals alleen vrijgeven op aanvraag.  

Robin voegt hieraan toe dat er best een goede dienst is die de apparatuur 

regelt, maar dat docenten af en toe nog dingen zelf moeten doen. Er is een 

lang formulier met veel vragen om bepaalde dingen aan te vragen. Ook 

moet er zelf apparatuur worden opgehaald, dit kan gezien worden als een 

drempel. De drempel moet lager. Misschien is het als raad makkelijker om 

de drempel te verlagen in plaats van het opnemen te verplichten.  

d. Heeft iemand nog input? 

Mitch zegt dat docenten naar de bieb kunnen gaan om spullen op te halen 

en vraagt zich af waarom apparatuur niet standaard aanwezig is in de 

lokalen. Michelle antwoordt hierop dat dit zo is, omdat dit vaak lokalen zijn 

die normaal gesproken niet worden gebruikt als hoorcollegezalen.  
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Robin denkt dat er wel onderzoek gedaan kan worden naar lokalen waar 

geen apparatuur hangt, maar waar wel vaak hoorcolleges worden gegeven 

zodat er misschien standaard apparatuur in deze zalen gehangen kan 

worden. Deze info kan uit Datanose gehaald worden. Er is minder 

apparatuur dan lokalen, maar Robin wil kijken of er lokalen zijn die wel in 

aanmerking komen voor een vaste aanwezigheid van opnameapparatuur. 

*actie Michelle- input discussie over het opnemen van hoorcolleges 

verwerken en informatie naar IO brengen.  

 

9. Vragenlijst Evaluatie Code Goed Bestuur 

Discussiepunten 

1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Klopt de informatie? 

3. Mist er informatie? 

4. Discussiemoment: 

a. Willen wij de vragenlijst beantwoorden? 

Gezien de vragenlijst alleen voor centrale raden bleek te zijn, wordt 

deze niet ingevuld. 

b. Punten deel 1 nalopen. 

Michelle zegt dat de Code een soort streefmiddel is voor alle besturen 

op de universiteit, als er sommige momenten zijn geweest dat 
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mensen vinden dat dit niet werd nageleefd moet er nu over gesproken 

worden.  

Pim heeft een voorbeeld dat input en medezeggenschap van de FSR 

FNWI soms pas laat wordt gevraagd. Soms is de plek van de 

studentenraad nog niet goed genoeg ingebed in het systeem.  

Michelle geeft ook een voorbeeld over Lab Q en dat hier slecht is 

gecommuniceerd over het inputmoment.  

Robin denkt dat het belangrijk is dat zelfs als de raad geen formeel 

stemrecht heeft, dat het alsnog belangrijk is dat er gecommuniceerd 

wordt.  

Pim zegt dat het ook vaak wel goed gaat, maar dat de raad soms nog 

heel hard moet werken om gehoord te worden. Robin beaamt dit. Pim 

denkt niet dat het kwade wil is van een van de partijen, maar dat het 

qua structuur niet altijd even goed is. Als er een afgevaardigde is van 

de CSR zou het handig zijn als dit meegenomen wordt, aangezien de 

CSR niet heel goed op de hoogte is van hoe het er aan toe gaat op 

deze faculteit.  

Freddie vraagt of Pim hier iets over wil schrijven, Pim wil dat wel.  

c. Punten deel 3 nalopen. 

 

10. Advies kadernota BO 

Discussiepunten 
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1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Klopt de informatie? 

3. Mist er informatie? 

Tim heeft na het sturen van de kadernota ook nog de officiële 

beantwoording van de vragen gestuurd die de taakgroep financiën van Chris 

heeft gekregen, aangezien dit een betere uitwerking is dan wat er eerst was 

gestuurd. De inhoud komt overeen en er komen geen nieuwe zorgen uit 

voort.  

4. Discussiemoment: 

a. Zijn er nog vragen over de kadernota? 

Fay geeft aan dat de verenigingen hebben gevraagd hoe het zit met het 

geld dat naar hen gaat. Tim zegt dat als het niet in de kadernota staat, het 

in de begroting staat. Robin voegt toe dat het geld voor de verenigingen uit 

een potje van het faculteitsbureau komt, terwijl de kadernota over de grote 

lijnen gaat van het geld dat naar de instituten et cetera gaat. Tim zegt ook 

dat in de kadernota voornamelijk wijzigingen staan, maar dat er wel aan 

Chris gevraagd kan worden of het in de begroting staat. Robin denkt dat 

het logisch is als het in de begroting staat en dat die begroting begin 

volgende maand aankomt.  

Pim zegt dat er alleen advies gegeven kan worden voor de begroting. Robin 

voegt toe dat er geen advies gegeven kan worden als iets niet aanwezig is.  
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b. Zijn er zorgen die mogelijk invloed kunnen hebben op 

ons advies? 

Robin geeft aan dat er vanuit de taakgroep zorgen zijn over hoe er in de 

kadernota wordt omgegaan met de joint degrees qua beschrijvingen. Hij 

erkent dat het waarschijnlijk een ingewikkelde kwestie is, maar vindt de 

bewoordingen alsnog vaag. Bij joint degrees is de UvA ook afhankelijk van 

de VU, maar Robin vindt het wel een belangrijk punt. Mitch zegt dat er wel 

een antwoord is gegeven, maar Robin en Tim vonden dit antwoord niet 

geweldig.  

Freddie stelt voor om dit op te nemen in het advies, maar Tim weet niet zo 

goed wat er geadviseerd kan worden over dit onderwerp. Robin geeft aan 

dat de VU afspraken heeft gemaakt en zich dus niet zomaar kan 

terugtrekken, maar dat er wel effecten kunnen ontstaan op de vakken van 

de joint degrees door hun bezuinigingen.  

Pim verlaat de vergadering om 18:52. 

Tim maakt zich zorgen over bezuinigingen op het onderwijs en de mogelijke 

effecten op het onderwijs en op de kwaliteit van het onderwijs, maar geeft 

ook aan dat dit al is besproken in de kadernota.  

Volgens Robin komt er in de kadernota naar voren dat de focus qua 

bezuinigingen meer op de medewerkers ligt dan op het onderwijs.  

Verder wil hij aangeven dat er instituten zijn die niet zo goed functioneren 

en al jaren verlies draaien. Hier moet volgens hem naar gekeken worden. 

Dit is al eerder geprobeerd vanuit de raad, maar toen was er minder 
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noodzaak om dit te doen omdat er overschotten waren. Nu is dat niet meer 

het geval.  

Tim geeft aan dat die instituten naar een nulbegroting moeten en dat dit 

ook in de kadernota staat. Hij zegt ook dat de faculteit als een van de minste 

is geraakt, dus dat het altijd erger zou kunnen.  

Robin zegt dat het klopt wat Tim zegt, maar dat de desbetreffende instituten 

niet zomaar op die nulbegroting komen. Hij zegt dat er sowieso gevolgen 

gaan zijn voor opleidingen, onderzoek of beide. Hij wil als raad sowieso 

beter op de hoogte gehouden worden wat er nu gaat gebeuren bij de 

instituten, ook al heeft de raad niet echt invloed op dit onderwerp. Robin 

wil dat er op korte termijn een plan komt of dat als er een plan is dat deze 

gedeeld wordt met de raad.  

* Actie taakgroep financiën - Input verwerken in advies over kadernota. 

Tim geeft aan dat er nog een OB stuk komt en dat het advies nog 

samengesteld gaat worden.   

11. W.v.t.t.k. 

12. Evaluatie stukken 

Robin vroeg zich af of het een mogelijkheid is om de nummers van de 

stukken aan te passen aan welk nummer ze hebben in de agenda. Fay geeft 

aan dat dit vorige PV ook al is besproken. Freddie geeft aan dat ze het wel 

zou willen aanpassen als de meerderheid dit wil. Zazi geeft aan dat ze dan 

niet weet welke het eerste en het laatste stuk is. Tim voegt toe dat het ook 

handig is als de nummering ook in de mappen gebruikt kan worden, 
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aangezien dit nu nog niet het geval is. Volgens Mitch is de Google Drive veel 

duidelijker, dus hij raadt het aan om deze te gebruiken voor overzicht. 

Tim vond de dikgedrukte stukken in het stuk over de nieuwjaarsenquête en 

in de mail van Fay heel fijn. Hij wil graag dat mensen dit vaker doen.  

Janne vond het kadernota stuk best lastig om te lezen door onder andere 

de lay-out. Ze zou graag meer subkopjes of bulletpoints zien, zodat er meer 

overzicht is. Tim kan dit begrijpen. Janne vult hierop aan dat de 

discussiepunten ook best vaag waren, ze wil graag concretere vragen en ze 

denkt ook dat de discussie beter loopt als dit zou gebeuren.  

13. Evaluatie PV 

Freddie had een leestijd neergezet en ze vroeg zich af of de leestijd klopte 

en of mensen het fijn vonden dat er een indicatie was. Fay vond de leestijd 

niet per se een meerwaarde hebben. Mitch vond het fijn dat hij erbij stond, 

maar vond een uur te lang. Zazi is het hiermee eens.  

Janne stelt voor om boven of onderaan het stuk te zetten waar de bijlagen 

over gaan en waarom ze erbij staan, zodat mensen kunnen inschatten of 

ze de bijlagen moeten lezen of niet. Freddie zegt dat je er ook naar kan 

refereren in de tekst.  

14. Rondvraag 

Mitch had twee punten. Ten eerste willen Salma en Mitch nepfuncties op de 

mokken zetten. Iedereen kan deze functies zelf verzinnen. Niemand is 

hierop tegen, maar er moet wel gecheckt worden bij iedereen of ze het eens 

zijn met de uiteindelijke tekst op de mok. Ten tweede heeft Mitch een 
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meeting gehad met de WPC en heeft hij veel promotiemateriaal gevonden 

van voorgaande jaren ter inspiratie. Hij gaat een poll maken waarin mensen 

kunnen aangeven wat ze leuk promotiemateriaal vinden.  

15. Actielijst 

(PV 241001) Actie Jippe - Peil bij de UvA over het sturen van vertrouwelijke 

stukken. 

(PV 241008) Actie Janne - Zet de feedback die de raad heeft op het advies 

op een rijtje voor de vergadering met Bora Fidan.   

(PV 241008) Actie WPC - Checken of er via BVO en de borden ook promotie 

gedaan kan worden. 

(PV 241015) Actie Michelle- Verder werken aan het dossier roostering. 

(PV 241015) Actie WPC- Maak in november een verhaal  over de 

demonstratie van 14 november. 

(PV 241015) Actie Zazi en Freddie - Opzetten van het organiseren van de 

fundraiser.  

(PV 241029) Actie allemaal - Input geven voor vragen voor de 

nieuwjaarsenquête voor 1 december.  

(PV 241029) Actie Michelle- input discussie over het opnemen van 

hoorcolleges verwerken en informatie naar IO brengen. 

(PV 241029) Actie taakgroep financiën - Input verwerken in advies over 

kadernota.  
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16. Punten volgende agenda 

Er is nog één PV voor het IO en daarna nog twee voor het BO. Alle B1 

stukken moeten voor volgende week geschreven worden.  

Robin wil studiewijzer studiegids naar IO brengen. Dit moet dus op volgende 

PV worden besproken. Robin zegt dat er ook een stuk komt na aanleiding 

van een gesprek met de OC wiskunde.  

Tim zegt dat er ook een stuk komt over de aanwezigheidsplicht.  

Minqiu geeft aan dat de mensen een foto moeten kiezen in de Drive en dat 

Robin nog een tekstje moet maken. De deadline hiervoor is 30-10-2024. 

Salma vraagt ook of alle foto’s in de Drive kunnen worden geüpload.  

17. Sluiting 

Freddie sluit de vergadring om 19:07 


